



PENTAIR PROCESS TECHNOLOGIES
GOYEN CONTROLS SHANGHAI REP. OFFICE
(8621) 5239 8810 Tel 电话
(8621) 3211 4582 Fax 传真

21/F, Cloud 9 Plaza
1118 West Yan An Road
Shanghai 200052, China
www.goyen.com

澳大利亚高原控制有限公司上海代表处
中国上海市延安西路 1118 号龙之梦大厦 21 楼
邮编 200052

尊敬的高原 GOYEN 产品客户：

以下公告，来自澳大利亚高原控制有限公司全球产品管理部，证明由 GOYEN 原厂提供的，表面印有“W18-VA41/32 V24-DC”，如下图照片的型号 RCA3PV-205 电磁先导阀，目前我们中国总经销 Walsh 公司库存的货物只在产品说明书上印有 GOYEN 商标与型号，在线圈上印有电压等级。

这些脉冲阀线圈是原装进口产品，不是在中国国内生产的产品。



澳大利亚高原控制有限公司再次感谢广大中国客户长久的支持与厚爱！

特此公告！

澳大利亚高原公司上海代表处

2017 年 8 月 3 日





Process Technologies
Clean Air Systems

GOYEN · MECAIR

www.cleanairsystems.com

July 18th, 2017

Dear Valued Customer,

We would like to reassure you that all of our products are assembled and tested either in Australia or in Italy. All the parts you will receive then are not copies to original from China regardless of the specific Goyen or Mecair or no brand represented on these.

Also with specific regard to pilots and solenoid you recently ordered, W18-VA41/32 V24-DC both RCA3PV with GOYEN logo and RCA3PV without GOYEN logo are fully imported valves, not copies from China.

Looking forward to further supporting you and your business with our latest solutions.

Kind regards.

Global Product Management
GOYEN · MECAIR